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Protokół nr LX/23 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 15 marca 2023 r. 

LX sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się przy zastosowaniu zdalnego trybu 

obradowania, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. Została 

przeprowadzona z Sali Obrad w Samorządowym Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy 

(ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności oraz 

wykaz radnych biorących udział w sesji w trybie zdalnym w załączeniu do protokołu), 

Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnika Miasta i Gminy Pani Małgorzata 

Lisicka. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2023 rok. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenia jej przebiegu. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia LX sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że LX sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 15 radnych. Przewodniczący 

Rady wymienił radnych biorących udział w sesji w trybie zdalnym i w trybie stacjonarnym. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan – tryb zdalny 

2. Tomasz Domagała – tryb stacjonarny 

3. Wiesław Frankowicz – tryb zdalny 

4. Alicja Jamorska-Kurek – tryb zdalny 

5. Sebastian Król – tryb zdalny 

6. Bartosz Kruk – tryb stacjonarny 

7. Paweł Pajączkowski – tryb zdalny 

8. Marcin Piecyk – tryb zdalny 

9. Dorota Pietrzyk – tryb zdalny 

10. Piotr Polewczak – tryb zdalny 

11. Krzysztof Strąk – tryb zdalny 
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12. Łukasz Wojda – tryb zdalny 

13. Damian Woźniak – tryb zdalny 

14. Ryszard Znój – tryb stacjonarny 

15. Robert Żołądek – tryb stacjonarny 

 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

nowego punktu (jako punkt 6 porządku obrad sesji rady) dotyczącego rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 

Poprosił o uzasadnienie wniosku. 

Zastępca Burmistrza – moje uzasadnienie będzie dotyczyło obu projektów uchwał w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii gminnej i określenia ich przebiegu. 3 marca br. Wojewoda 

Świętokrzyski ogłosił nabór wniosków o dofinansowanie w 2023 roku zadań mających na 

celu poprawy bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu drogowego, w ramach 

Rządowego Funduszu Dróg. W związku z tym pojawiła się możliwość, aby Gmina złożyła 

wnioski w ramach posiadanej dokumentacji. Ogłoszenie wprowadziło jeden warunek,  

w ramach naboru można wyłącznie zgłosić zadania dotyczące dróg publicznych, czyli  

w naszym przypadku zaliczonych do kategorii gminnej. Drogi posiadające dokumentację, 

które mogłyby być zgłoszone do tego naboru, miały statut drogi wewnętrznej. W związku  

z tym, aby zaliczyć je do kategorii dróg gminnych i złożyć wnioski o dofinansowanie, 

konieczne jest uzyskanie zgody Zarządu Powiatu Kieleckiego, o co wystąpiliśmy i dzięki 

pomocy Powiatu się udało. Kolejnym obowiązkiem jest przyjęcie uchwały przez radę gminy. 

Później zostanie opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego. 

Chcielibyśmy zgłosić trzy zadania do tego naboru : 

- chodnik w Woli Morawickiej przy ul. Wapiennej, 

- droga w Brzezinach ul. Wesoła. Jest, to droga publiczna na odcinku, na którym została 

wybudowana. Mamy dokumentację na kolejny odcinek 200 m tej drogi, gdzie będzie 

przejście dla pieszych, 

- droga w Bilczy położna pomiędzy ul. Bukową a droga serwisową przy drodze krajowej.  

Jest tam przewidziany ciąg jezdno-pieszy, fragment chodnika po obu stronach i przejście dla 

pieszych. Ten odcinek drogi nie jest drogą publiczną - gminną. Jest drogą wewnętrzną  

i chcemy ją zaliczyć do dróg publicznych – gminnych. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały, z wniosku formalnego. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Sebastian Król – ten wniosek dotyczy tylko projektów dróg, które będą wykonywane 

razem z chodnikami? 

Zastępca Burmistrza – dotyczy to zadań wykonania przejścia dla pieszych. Nie dotyczy,  

to wykonywania dróg. Tylko samych chodników, dróg dla rowerów i przejść dla pieszych. 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad nowego punktu (jako punkt  

6 porządku obrad sesji rady) dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 
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Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dorota Pietrzyk 

 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 14 radnych. 

 

Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że protokół radni otrzymali drogą mailową, każdy mógł się zapoznać i wnieść 

swoje poprawki. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 3 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027. Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik  

o informację, w tym zakresie. 

Pani Skarbnik – w WPF jest tylko jedna zmiana, zarówno po stronie dochodów, jak  

i wydatków – dotyczy zwiększenia kwoty na zadanie współfinansowane z UE p.n. „Budowa 

chaty garncarskiej przy Ośrodku Tradycji Garncarstwa w Chałupkach”, zwiększenie  

o 160 tys. zł. Tym samym pokryciem tego są dochody z wykonanych w zeszłym roku 

wydatków z projektu współfinansowanego z UE – termomodernizacja budynku szkoły  

w Chmielowicach, które wpłyną w tym roku. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Bartosz Kruk – zwiększenie w budżecie spowodowane jest? 

Pani Skarbnik – rozstrzygnięciem przetargu. 

Na tym zakończono dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr LX/572/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 4 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o informację, w tym zakresie. 

Pani Skarbnik – tak jak powiedziałam wcześniej, jest to tylko jedna zmiana. Zwiększamy 

zgodnie z rozstrzygnięciem przetargu kwotę na zadaniu p.n. „Budowa chaty garncarskiej przy 

Ośrodku Tradycji Garncarstwa w Chałupkach” o 160 tys. zł, czyli z kwoty 1 063 456,00 zł 

zwiększamy do 1 223 456,00 zł, z czego 813 451,00 zł po stronie wydatków naszego budżetu, 

a 410 005,00 zł jest planowane dofinansowanie z budżetu UE. Pokrywamy, to zwiększenie 

dochodami które są refundacją zeszłorocznych wydatków na wykonanie termomodernizacji 

budynku szkoły w Chmielowicach i agronomówki w Dębskiej Woli, w kwocie 160 tys. zł. 

Nic poza tym w budżecie się nie zmienia, tą uchwałą 

Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr LX/573/23 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2023 rok została 

podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu. Przewodniczący Rady poinformował, że wyjaśnienia w tej sprawie 

przedstawił Zastępca Burmistrza. Nie było pytań.  
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr LX/574/23 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad sesji wnioskiem formalnym i został on wcześniej 

wyjaśniony. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr LX/575/23 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 7 
Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

LX sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 


